

Margaret Wang Master's Scholarship in Literature 林娉婷硕士奖学金（文学）

The Margaret Wang Master's Scholarship in Literature was set up by Professor Wang Gungwu, in loving memory of his wife, Mrs Margaret Wang. Professor Wang hopes to encourage research on literature, specifically the works of Anglophone and Sinophone Southeast Asian writers.

林娉婷硕士奖学金（文学）是王赓武教授为纪念爱妻林娉婷女士所设立的。王教授希望以此鼓励文学研究，特别是关于东南亚以英文或华文写作的作家的研究。

Eligibility

The details of the scholarship are as follows:

To be awarded to a deserving Master's candidate in Literature from the Department of Chinese Studies or Department of English Language and Literature, doing research on writers from Southeast Asia who write in English or Chinese

The thesis can be written in the English or Chinese language

Preference will be given to Singaporean and Malaysian candidates

申请资格:

中文系或英文系符合要求的文学方向硕士研究生，研究内容为以英文或中文写作的东南亚作家。

申请者可以英文或中文撰写论文。

优先考虑新加坡和马来西亚籍的申请者。

Value of Award

Up to 1 scholarship will be awarded each year and each scholarship is tenable for 2 years

\$13,000 per year per scholarship will be awarded

The first scholarship will be awarded in AY2021-2022.

奖金:

每年最多颁发一份奖学金，每份奖学金为期两年，每年颁发 13000 新币。

本项奖学金将于 2021-2022 学年开始颁发。

Application Process

Candidates should indicate their interest in being considered for the scholarship by uploading this form FASS-G33-20 with their online application.

申请流程:

有意者请通过线上申请，并上传填妥的 FASS-G33-20 (<https://fass.nus.edu.sg/wp-content/uploads/2020/10/this-form-FASS-G33-20.pdf>) 表格。

请点击此处查看申请截止日期。 <https://fass.nus.edu.sg/prospective-students/graduate/research/application-process/>